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Protokół z posiedzeniaZarządu Osiedla ,,Barbara" w Czechowicach -
Dziedzicach w dniu 5 września 2OI8 r.

Posiedzenie odbyło się w 5zkole Podstawowej nr 2 w Czechowicach

obecni członkowie zarządu Rady o5iedla,,Barbara":

o Andrze_i Maj
. Leszek Pawlus
. TeofilJanusz
. Jerzy Folwarczny
. Krystyna Waliczek
o Marek Pietrzyk.

Porządek posiedzenia:

1. otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zwołania ogólnego Zebrania Mieszkańców osiedla ,,Barbara''.
3. Omówienie wykonanych itrwających inwestycji na terenie Osiedla,,Barbara".
4. zg|oszenie propozycji do obrad w zebraniu ogólnym Rady osiedla
5. Zakończenie obrad.

Ad. ],

Posiedżenie prowadził Przewodniczący Zarządu Osiedla,,Barbara" Andrzej Maj, który na podstawie
listy obecności stwierdził kworum. Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Ad. 2

Przewodniczący Zarządu osiedla ,,Barbara" Andrzej Maj Zaproponował zwołanie ogólnego Zebrania
Mieszkańców Osiedla ,,Barbara" na 27 wrżeśnia 20].8 roku o godzinie 1-7:00 w starym budynku Szkoły
Podstawowej nr 2 w Czechowicach - Dziedzicach. Zaproponował zaproszenie na w/w zebranie
Burmistrza Mariana Blachuta ijego żastępcóW: Macieja Kołoczka i Pawla Mrowca, sekretarza Miasta
Marka Gazdę, Przewodnlczącego Rady Miejskiej Damiana Żelaznego, przedstawiciela Policji, straży
Miejskiej oraz mieszkańców Osiedla.

Przeprowadził głosowanie w /w sprawie: za - 6 głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.

Zarząd osiedla ,, Ba rbara" podjął uchwa|ę nr 7/18 w sprawie zwołania ogólnego Zebrania Mieszkańców
osiedla ,,Barbara" w dniu 27 września 2018 roku o godzinie 17:00 w Szkole Podstawowej nr 2
w Czechowicach - Dziedzicach (budynek starej szkoły).

Uchwała w załączeniu do protokołu.
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Ad. 3

Andrzej Maj poinformował, że budowa Parku w okolicach ulicy Królowej Jadwigi i Rumana została
przesunięta na następny rok. gdyż gmina pozyska|a dodatkowe środki na ten cel.

Prżewodniczący omóWił trwającą inWestycję, budowę chodnika na ulicy Drzymały jako kolejny i ostatni
jei etap.

Następnie poinformował o zakończeniu budowy budynku izaplecza dla kajakarzy przy stawie

,,Kopalniok".

Ad.4

PrzeWodniczący Zarząd u Andrzej Maj zaproponował, aby noWym obiektom i przystani nadać imię Em ila

Folwarcznego, upamiętniając jego zasługi w powstanie klubu osiągnięcia sportowe i W pracy na rzecz
środowiska kajakarskiego. Członek zarządu Jerzy Folwarczny zaproponował imię EWalda Janusza -

pierwszego olimpijczyka z Czechowic - Dziedzic związanego z klubem.

Po prżedyskutowaniu propozycji zdecydowano przedstawić je na Zebraniu Ogólnym Mieszkańców
osiedla,,Barbara",

Kolejnym tematem była propozycja przewod niczącego W sprawie rezerwacji środkóW z nowego
budżetu na naprawę drogi wewnętrznej w Kolonii, która ma zostać przejęta przez gminę. Członkowie
zarządu stwierdzili, aby zaczekać z tą inwestycją dopóki faktycznie gmina nie zostanie jej wlaścicielem.
Podano kilka propozycji budowy i naprawy chodników w nowym roku. l zdecydowano prżedstawić
temat na Zebfaniu ogólnym Mieszkańców osiedla ,,Barbara".

Ad.5

Po Wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Andrzej Maj podziękował cztonkom Zarządu osiedla
za przybycie na zebranie izakończył posiedzenie,

Na tym protokół zakończono. Przewodnicząc_y Zarz ądu
oeigdir,-)
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